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SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Dato:  Onsdag den 4. november 2020  - OBS på at mødet er forlænget med ½ 

time 

kl. 17:00–ca.18.00 Oplæg om at skolebestyrelsens arbejde v. Nana Rask Guldfeldt 

kl. ca. 18.00-19.30 Ordinært skolebestyrelsesmøde 

 

Deltagere: Steen Fisker Hansted Olsen, Anne-Marie Slaikjer-Kongaa, Troels Schmidt Thi-

nesen, Rikke Krüger Jensen, Berit Lundø, Margit Just, Olav Øfverlind Pedersen, 

Kim Frank Petersen, Søren Ørgård Hansen, Pia Orloff Schmidt, Tabita Bülow 

Kyster og Morten Bonde. 

  Elevrådsrepræsentanter: Martha Dollerup Larsen 5.A, Oskar Strunge 8.b 

Afbud fra: Troels Schmidt Thinesen, Olav Øfverlind Pedersen, Martha Dollerup Larsen 5.A,          

Oskar Strunge 8.b 

Referent: Tabita Bülow Kyster 

Referat: 

1. Godkendelse af referat Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet Lille elevråd:  

-Nettene i målene på legepladsen/græsset må der ikke 

ligges eller kravles i. 

-Piratskibet og klatrestativet er lavet af Tom. 

-5. klasserne vil gerne have skostativer ved klasserne, så 

skoene ikke skal stå ude. Dette er allerede ved at blive 

løst. 

-2.B ønsker sig en udekost, så de kan hjælpe med at feje 

på legepladsen 

- 5. årg. Ønsker nye legezoner. Græsplænen er våd og 

kedelig. Derudover ønskes forskellige legeredskaber. 

-Der er elever på Mellemtrinnet der piller ved andres cyk-

ler. Det er forbudt. 

 

Store elevråd: 

-Der ønskes et halvtag/skur ved zone 2 og 3 

-7.C ønsker overdækning ved cykelstativerne. Husk at låse 

cyklerne og slukke lyset ved parkering. 

3. Status fra skolen -I forhold til Corona er der indtil nu sendt én klasse hjem 

samt for nyligt 10 elever, der har været nær kontakt med 

en positiv udenfor skolen. 

-Vi skriver kun til forældre, hvis der er en positiv test på 

skolen/i klassen – ikke hvis en elev sendes hjem til test. 

-Vi følger de Action Cards, der ligger og laver ikke særafta-

ler med elever/forældre/personale. Dette både på elev og 

personaleniveau. 

-Det påvirker personalet at være i frontlinjen. 

Som medarbejder på skoler må man bære visir, men ikke 

mundbind, da eleverne skal kunne aflæse de voksnes mi-

mik. 

-Der afholdes stadig fysiske møder, hvis retningslinjerne 
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kan overholdes. Skolen afholder derfor fortsat forældre-

møder og skole-hjemsamtaler. 

-Nogle elever har meget svært ved at overholde retnings-

linjerne. Det bliver sagt mange gange i klasserne og ret-

ningslinjerne er også genbesøgt efter sidste pressemøde. 

Men det er ved at skride for mange af dem. Skolens ledel-

se er i gang med en rundtur i alle klasser med en opfølg-

ning. 

-Rengøringsniveauet er blevet hævet igen. Vi er derfor på 

samme niveau som før sommerferien. 

-Personalet er som mange andre også påvirket af, at ret-

ningslinjerne fortsætter. 

Skolen mærker at det kan mærkes på den mentale sund-

hed. Både personale og elever er ”coronatrætte”. 

4. “9. klasse lejrtur” Steen har fået en forældrehenvendelse omkring et dilem-

ma i forhold til den aflyste lejrtur som forældrene har ar-

rangeret. 

Henvendelsen blev drøftet og Steen giver svar tilbage. 

5. Orientering om renovering  Der er afholdt 2 byggemøder. Byggeudvalget består af: 

Ledelse, Klyngeformænd, repræsentant for skolebestyrel-

sen og forvaltningen. Herudover arkitekt og byggesagkyn-

dig fra kommunen. 

 

Arkitekten har fremlagt tanker og ideer som er blevet drøf-

tet. Der har derudover været fokus på faglokaler og de 

faglærere, der benytter disse har været med i en drøftelse. 

Lige nu afventes der nye tegninger ud fra denne proces. 

 

Vi har fået tildelt pavilloner, der indeholder 3 klasselokaler 

for at få noget mere plads (eks. for at få et naturfagslokale 

igen) og som også skal bruges til genhusning under reno-

veringen. 

6. Fra Middelfartbarn til Ver-

densborger. 

Der blev delt hæfter ud som giver en kort indføring i visio-

nen, som der arbejdes ud fra på skolen. Visionsarbejdet 

drøftet 

7. Bevægelse i undervisningen 

(Bilag medsendes dagsor-

den) 

Rikke fremlægger pointer fra rapporten og foreslår et fo-

kuspunkt på særligt de inaktive piger i udskolingen. 

 

Der var enighed om, at der skal arbejdes mere med bevæ-

gelse i undervisningen.  

 

Morten fortalte om en pulje som politikerne har sat af til 

arbejdet med visionen, hvor Lillebæltskolen bl.a. vil søge 

midler ind til udvikling af bevægelse i skolen. 

8. Centralisering af rengøring  Rengøringen er centralt styret og bestyrelsen kan have en 

bekymring for at det er et nemt sted at skære i budgettet.  

Skolen holder sig orienteret om dette er tilfældet.  

9. Mobilpolitik Skubbet til næste møde 

10. Budget Budget for 2021 gennemgået og sammenlignet med 2020 

budgettet i forhold til ny ressourcetildelingsmodel som 

træder i kraft pr. 1/1 2021. 

11. Siden sidst: 

Ledelse 

Medarbejdere 

SFO 

Skolebestyrelse 

Ledelse: 

- Nyansættelse af en barselsvikar 

- Vi har i perioder 2 lærerpraktikanter i år 

- Pr. 1. marts bliver skolen en del af affaldssorterin-

gen. 
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- Vi arbejder på at få midler til at lave et ude-

undervisningslokale. 

- Der er fortsat en del vikarer i huset i denne tid. 

 

Medarbejdere: 

- Arbejdspresset er stort og det er rigtig hårdt.  

- Lærerne har fået en ny arbejdstidsaftale. ( A20) 

 

SFO: 

- Pædagogerne er gode til at tænke alternativt i 

SFO´en for at holde aktivitetsniveauet højt trods 

mange retningslinjer. 

- Der er fokus på, hvordan vi smitteopsporer 

- Der kommer en ny studerende pr. 1. december 

 

Skolebestyrelse: 

- Steen har tilmeldt sig et virtuelt arrangement fra 

”Skole og forældre” og opfordrer resten af bestyrel-

sen til at deltage.                                             

12. Eventuelt -Der er dialogmøde næste onsdag, hvor både Morten og 

repræsentanter fra skolebestyrelsen deltager. 

-Rapporten fra den landsdækkende brugerundersøgelse 

blandt forældre er kommet.  

 Punkter til kommende mø-

der 

- Synliggørelse af skolebestyrelsens arbejde og klar-

gøring af video. 

- Orientering om renovering 

- Feedback omkring bevægelse i undervisningen 

- Mobilpolitik 

 

 

Dialogmøder mellem skoleudvalg og skolebestyrelser:  
10. november 18.30-21:00 (Virtuelt) 

25. marts 2021 16:00-20:30 
9. november 2021 18:30-21:00 
 

Venlig hilsen 

Steen Olsen & Morten Bonde 


